



ACTA JUNTA MUNICIPAL DE LES PARTIDES DEL NORD

ALTABIX, LA GÀL·LIA, FERRIOL, LES VALLONGUES, JUBALCOI, SALADES I SANTA ANNA

Data: 14/07/2020

Hora de començament: 19.30 h

Assistents:

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez
- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola González
- Alcalde Pedani d'Altabix: José García Alonso
- Alcalde Pedani de Jubalcoi-Salades: Manuel Martínez
- Alcalde Pedani de Santa Anna: Tomás Torres Piñero
- Representant Grup PP: Manuela Mora
- Representant Grup Ciutadans: M. Paz Gallud
- Representant Grup Vox: Aurora Rodil
- Representant AV Santa Anna: Inocente Monedero Fernández
- Representant AV Camí dels Puços i adjacents: M. Rosario Morales Navarro
- Representant d'AV Urbanització Buenos Aires: Juan Manuel Moraga Torres

Hora de finalització: 20.45 h

1. Lectura i aprovació de l'acta anterior

La regidora de Participació, Puri Vives, dona la benvinguda a totes les persones participants a la Junta, i informa que la reunió serà gravada. A continuació, es passa a votar l'acta de la Junta anterior.

Els assistents decideixen la seua aprovació.



2. Informació sobre qüestions d'interés de la Regidoria, amb motiu de la COVID-19

La regidora de Participació, Puri Vives, comença dient que amb motiu de la COVID-19 hi ha hagut una retallada de pressupostos en totes les regidories de l'Ajuntament per a ajudar la ciutadania a través de Drets Socials; destinades a ERTOS, autònoms, famílies, etc.; per això, la partida dels Pressupostos Participatius ha sigut destinada íntegrament a aquestes ajudes, ja que per forma i temps era impossible dur-los a terme en el que resta d'any.

Informa també que s'està treballant a actualitzar el model dels Pressupostos Participatius, perquè en un futur, tant a l'hora de valorar com d'executar, es puguin realitzar més ràpidament, amb la finalitat que no es col·lapsi cap regidoria.

Explica que, hui dia, estan i seguiran tancats els centres cívics, fins que es pugui garantir la seguretat de les persones, sobretot dels majors. En aquest cas, la Regidoria de Benestar Social va a l'una amb la de Participació; els centres socials també romanen tancats.

D'altra banda, s'estan tramitant les subvencions per a les associacions, quan es publiquen es comunicarà per correu. També comenta que és important tindre actualitzades les dades de les associacions i demanar el certificat digital, ja que qualsevol tràmit s'ha de fer per l'Administració Electrònica, i és imprescindible comptar amb la signatura digital.

A més, trasllada que s'ha estat pendent en tot moment de la situació en les Pedanies, a través dels pedanis, que han anat informant de la situació.

Un altre punt que comenta és que es procedirà a instal·lar en les pedanies punts WI-FI on no n'hi ha, i a reforçar els que hi ha en l'actualitat.

3. Informació d'actuacions en pedanies

Vicente Alberola, regidor de Pedanies, saluda els assistents a la reunió, i diu que farà un resum de les qüestions que afecten principalment les pedanies d'aquesta Junta. Comença dient que el mes passat, es va licitar i adjudicar el plec d'un milió d'euros de reparació de voreres, i comenta que concretament en aquestes pedanies, si n'hi ha, no en seran moltes. S'està realitzant un mapa d'execucions i en breu es començarà a executar. Per altra banda, aquest mes de juliol, s'adjudicaran els altres dos grans plecs que sí que afectaran fonamentalment a les pedanies d'aquesta junta, o siga, un milió d'euros per a camins de terra, i dos milions per a camins d'asfalt. Diu que entén que els pedanis i les pedanies ja hauran traslladat les necessitats a la Regidoria de Manteniment; i respecte a temes més particulars que afecten a les pedanies que estan hui reunides, informa que les tres aules d'infantil del col·legi de la Gàl·lia, ja estan en execució.

Puri Vives exposa una informació que li ha traslladat la regidora d'Urbanisme, Ana Arabid. Dona l'enhorabona a la pedania de Santa Anna, i per extensió a les altres, perquè s'ha adjudicat el permís per a la instal·lació d'un càmping ecològic en la zona. Es tracta d'una actuació amb un cost d'uns 20 milions d'euros, i que generarà fins a 150 llocs de treballs en temporada alta. Vol felicitar a totes i a tots, perquè açò repercutirà en totes les pedanies limítrofes.



4. Precs i preguntes

El representant de l'AV Santa Anna demana a l'Ajuntament més neteja en els camins, diu que per alguns no es pot passar; a més, necessiten que es pose algun llum, i comenta que es van canviar els senyals, però no tots, i que en alguns no s'hi veu bé el nom, fins i tot algun està posat a l'inrevés.

Puri Vives explica que la neteja de camins s'ha començat per les pedanies costaneres, i que s'anirà netejant tot; de totes maneres, li ho traslladarà al regidor de Manteniment. Diu que passen el nom dels camins a Participació.

Charo Morales, representant d'AV camí dels Puços, demana la neteja del camí dels Puços, ja que està ple de mala herba; tan alta que, si passa un xiquet caminant, no se li veu. També diu que on estan els contenidors hi ha una revolta perillosa, i que quan es para per a deixar el fem, no et veuen. Comenta que els camins estan tots sense netejar i plens de mala herba, però aquest té menys visibilitat.

Puri Vives li diu que traslladarà la petició, i que encara que no es puguen netejar tots ara, es faça almenys el dels Puços, ja que sembla més urgent.

El representant de l'AV Santa Anna parla del camí Atmeles. Diu que han eixit unes mimoses, i que si no es lleven prompte, alçaran l'asfalt. D'altra banda, comenta que l'aigua ha fet una rasa, i que cal posar pegats de manera urgent, si no, cada vegada es farà més gran i no s'hi podrà passar; diu que enviarà fotos.

L'alcalde pedani d'Altabix, José García, explica que la neteja del camí dels Puços, com el d'Alcoraia, cal fer-la com més prompte millor. Diu que com tots saben, s'ha estat molt de temps parat pel confinament, i ara s'ha amuntegat el treball. Opina que caldria contractar ajuda externa o el que decidisca l'Ajuntament, però si no es tira una mà a la brigada de manteniment de camins, creu que no arribaran a tots.

Puri Vives recorda que el termini per a presentar els camins a arreglar és fins al dia 30 de juliol. Cal dir-ho al pedani o pedània, i ells ho passaran a Héctor Díez.

Charo Morales diu que en l'acta anterior apareix una anotació que fa referència a un pas de zebra que venen demanant des d'aquesta associació fa temps, i que no és correcte del tot.

Els sol·liciten poder passar d'un costat a l'altre de la via de servei, bé amb un pas de zebra, amb un pas elevat o qualsevol altra solució que els donen. Comenten que els han contestat que un pas de zebra en la rotonda gran de la circumval·lació sud és perillós. Diuen que si no poden travessar aquesta via, no tenen una altra opció si volen arribar a Elx caminant.

Puri Vives els contesta que es pot parlar amb la Diputació o Foment a veure si ens donen una solució, perquè entén que potser aquesta carretera no és municipal.

Charo Morales comenta que hi ha passos de vianants en altres rotondes, i que l'Ajuntament no els dona cap solució. Diu que potser una altra opció podria ser fer un pas per algun camí circumdant que no siga passar per la rotonda.

També comenta que una veïna va escriure al Síndic de Greuges per a exposar-li una queixa, i aquest li contestà que "posat en contacte amb l'Ajuntament d'Elx, no n'havia rebut resposta". Pregunta que perquè no s'ha contestat des de l'Ajuntament.

Puri Vives li diu que ella no té coneixement d'aquest tema, per la qual cosa no li pot contestar.



José García comenta que en té coneixement l'Ajuntament i la Regidoria de Sanitat, i que el tècnic ja s'ha acostat a parlar amb els afectats.

Quant al tema del pas de zebra, diu que Luis Tebar el va demanar a Foment, i encara no han contestat. Puri Vives li diu a José García si poden quedar per a conèixer el lloc concret en el qual es demana aquest pas de vianants. Charo Morales pregunta si pot acompanyar-los, i Puri Vives contesta que quedaran els tres per a veure'l. A més, diu que parlara amb Esther Díez abans de demanar-lo a Conselleria.

El representant de l'AV Santa Anna, Inocencio Monedero, comenta que l'entorn del centre cívic està molt brut i caldria netejar-lo.

Puri Vives explica que els centres cívics romandran tancats fins a octubre, com a mínim; i que aleshores es decidirà el que es farà en funció de l'evolució de la pandèmia.

Tomas Torres, pedani de Santa Anna, diu que ja ha sol·licitat la neteja, tant exterior com interior del centre cívic.

José García fa referència al camí de Salades; diu que a prop passa la via del tren i té una eixida d'aigua. Comenta que van netejar, però que van deixar tapada aquesta eixida d'aigua, i quan plou, es queda estancada i es fan uns tolls molt grans; comenta que caldria parlar amb ADIF perquè el destaparen.

Puri Vives diu que ho parlarà amb Héctor Díez per a veure si es pot solucionar prompte. A continuació, s'acomiada dels assistents i els recorda que qualsevol cosa que vulguen sol·licitar, ho facen per Registre, i ho dirigisquen a la Regidoria de Participació.

Sense més assumptes a tractar, es dona per finalitzada la sessió.